

## 「月 Shake 月 WeWa」條款及細則

1. 「月 Shake 月 WeWa」(「大抽獎」)於 2016 年 10 月 11 日 00 時 00 分(香港時間)至 2016 年 12 月 31 日 23 時 59 分(香港時間)(包括首尾兩天)(「推廣期」)進行。「一 Shake 即中」大抽獎的得獎者均可自動參加每月「月 Shake 月 WeWa」大抽獎，得獎者可參加大抽獎之次數不限。
2. 合資格參加 10 月份「月 Shake 月 WeWa」大抽獎包括所有 2016 年 10 月 11 日至 2016 年 10 月 31 日期間，符合「一 Shake 即中」大抽獎抽獎資格之交易並已完成 WeWa 卡手機程式抽獎及於 2016 年 11 月 7 日或之前誌賬。合資格參加 11 月份「月 Shake 月 WeWa」大抽獎包括所有 2016 年 10 月 11 日至 2016 年 11 月 30 日期間，符合「一 Shake 即中」大抽獎抽獎資格之交易並已完成 WeWa 卡手機程式抽獎及於 2016 年 12 月 7 日或之前誌賬。合資格參加 12 月份「月 Shake 月 WeWa」大抽獎包括所有 2016 年 10 月 11 日至 2016 年 12 月 31 日期間，符合「一 Shake 即中」大抽獎抽獎資格之交易並已完成 WeWa 卡手機程式抽獎及於 2017 年 1 月 15 日或之前誌賬。

每次大抽獎將會隨機抽出一名得獎者，抽獎結果將分別於 2016 年 11 月 18 日、2016 年 12 月 19 日及 2017 年 1 月 19 日在星島日報、英文虎報、WeWa 卡手機應用程式及 [www.wewacard.com](http://www.wewacard.com) 公佈。得獎者將獲電話個別通知有關事宜。

## 有關「月 Shake 月 WeWa」獎品之條款及細則

1. 「月 Shake 月 WeWa」之獎品包括：
  - 10 月獎品：雙人來回悉尼機票 (1 名) 參考零售價港幣 \$ 25,000
  - 11 月獎品：Canon EOS 5DS 相機 (1 名) 參考零售價港幣 \$ 27,380
  - 12 月獎品：Rolex Explorer II (1 名) 參考零售價港幣 \$ 51,425
2. 安信將根據得獎者於安信紀錄內之聯絡電話以通知得獎結果及安排領取獎品。倘若安信於抽獎結束後五個工作天內，未能成功聯絡得獎者及核實得獎者身份，安信將會安排後備得獎者補上。
3. 獎品之換領詳情請參閱 WeWa 卡手機應用程式。獎品須按供應商所定的條款及細則使用，詳情請向相關供應商查詢。

## 一般條款及細則

1. 得獎者之信用卡戶口必須於推廣期內及獲發獎品時仍然有效、信貸狀況良好及無欠款(概由安信全權酌情決定)才能獲得獎品。安信保留取消持卡人參與「一 Shake 即中」大抽獎及/或「月 Shake 月 WeWa」(「此推廣」)之資格及/或得獎資格而毋須另行通知。
2. 安信並非產品之供應商，載於宣傳刊物上的獎品資料、圖片亦非由安信提供並只供參考。而參考零售價是由供應商提供及只供參考，並不是由安信釐定。安信對於參考零售價及其在市場的真正售價的差異恕不負責。如對產品的質素或供應情況或宣傳刊物內所述任何資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。安信對此不承擔任何責任。所有獎品均不得轉讓，亦不可兌換現金、信用額或其他獎品。
3. 獎品之使用須受其條款及細則所約束。安信並非獎品之供應商，毋須對獎品作出任何保證或負上任何法律責任。一切有關獎品之責任，概由獎品之供應商負責。如有任何爭議，安信保留最終決定權。
4. 安信如發現相同之合資格交易於此推廣中抽中獎品多於一次，將以該合資格交易之最先一次抽中之獎品為準及作為安排換領獎品之用。任何交易的時間及有效性及/或持卡人於此推廣獲得獎賞的資格，將由安信按其紀錄全權酌情決定。如持卡人的交易紀錄與安信紀錄不符，安信的紀錄將為決定性並對持卡人具有約束力。
5. 安信保留對得獎者名單及頒贈儀式的有關資料公開作宣傳推廣用途的權利。
6. 持卡人在此推廣中如有任何欺詐或舞弊行為(由安信全權酌情決定)，安信將會取消持卡人參加此推廣及獲獎資格(如適用)。
7. 如因任何電訊網絡的通訊或技術問題、故障、意外或其它原因，致使持卡人未能參與此推廣，安信概不負責。
8. 如安信有理由相信任何持卡人使用或教唆他人使用不正當或欺詐方法干擾此推廣活動的運作，造成此推廣活動任何部份受到干擾、技術難題或故障，或任何危害、破壞或影響此推廣的舉辦、誠信、公平或順利進行或偵察到任何不正常的數據傳送，安信有權終止該持卡人參加此推廣活動的資格，並保留向客戶追究的權利。
9. 安信員工均不得參加此推廣，以示公允。
10. 如有任何爭議，安信保留最終決定權。
11. 如本條款及細則之中、英文版本有任何歧義，概以中文版本為準。

## Terms and Conditions of "Grand Lucky Draw"

1. Grand Lucky Draw will start from 00:00 on 11<sup>th</sup> October 2016 (Hong Kong time) to 23:59 on 31<sup>st</sup> December 2016 (Hong Kong time) (both dates inclusive) (the "Promotion Period" ), cardholders will be entitled to 1 Grand Lucky Draw chance every time they win the prize in "Shake to WeWa". The number of draws per cardholder is not limited.
2. " Grand Lucky Draw will be launched in October, November and December of 2016. "Shake to WeWa" eligible transactions which made between 11<sup>th</sup> October to 31<sup>st</sup> October and posted on or before 7<sup>th</sup> November as well as entered WeWa Mobile App lucky draw are eligible to join " Grand Lucky Draw" Lucky Draw in October. "Shake to WeWa" eligible transaction(s) which made between 11<sup>th</sup> October to 30<sup>th</sup> November and posted on or before 7<sup>th</sup> December as well as entered WeWa Mobile App lucky draw are eligible to join " Grand Lucky Draw" Lucky Draw in November. "Shake to WeWa" eligible transaction(s) which made between 11<sup>th</sup> October to 31<sup>st</sup> December and posted on or before 15<sup>th</sup> January 2017 as well as entered WeWa Mobile App lucky draw are eligible to join " Grand Lucky Draw" Lucky Draw in December.

The Grand Lucky Draw winners will be drawn randomly in every Grand Lucky Draw. PrimeCredit will announce the result via Sing Tao Newspaper, The Standard, WeWa Mobile App and [www.wewacard.com](http://www.wewacard.com) on 18<sup>th</sup> November 2016, 19<sup>th</sup> December 2016 and 19<sup>th</sup> January 2017. All winners will be notified by phone individually.

## Terms and Conditions of Grand Lucky Draw Prizes

1. Grand Lucky Draw prizes include :  

October Prize: Round-trip tickets to Sydney for Two	(1 winner)	Retail price \$ 25,000
November Prize: Canon EOS 5DS Camera	(1 winner)	Retail price \$ 27,380
December Prize: Rolex Explorer II	(1 winner)	Retail price \$ 51,425
2. PrimeCredit will notify the redemption details of designated prizes to the winners by phone based on system record. If the winner cannot be contacted or verified within 5 working days after the Grand Lucky Draw date, prize will be claimed by winner on waiting list.
3. Redemption details of the prizes are stated on WeWa Mobile App. Use of prizes is subject to terms and conditions stipulated by the relevant suppliers. Any enquiry in relation to prizes provided shall be directed to the relevant suppliers.

## General Terms and Conditions

1. Winners' credit card accounts must be valid and in good standing, and not in default (as determined by PrimeCredit at its sole discretion) during the promotional period and at the time the prizes awarded to and/or redeemed by the winners. Otherwise, PrimeCredit reserves the right to cancel their eligible to participate and/ or award prizes in "Shake to WeWa" and "Grand Lucky Draw" ( "The Program" ) without prior notice.
2. PrimeCredit is not the supplier of the products. All pictures and prices contained in promotion materials are not provided by PrimeCredit and are for reference only. The prices of all products are designated by the relevant outlets and PrimeCredit does not accept any liability to the difference of retail price and the actual market price. PrimeCredit does not accept any liability in relation to the quality of products and supply provided by the Merchants, any complaints in relation thereto should be made to the relevant merchant directly .All prizes cannot be transferred or exchanged for cash, credit limit or other goods.
3. Use of prizes is subject to terms and conditions stipulated by the relevant suppliers. PrimeCredit is not the supplier of the products, will bear no legal responsibility and no guarantee to the prizes. Supplier shall be responsible for the liability of the prize. In the event of any dispute, the decision of the PrimeCredit shall be final.
4. If same eligible transaction is drawn and prized twice in the Program, the first draw result will only be deemed valid and eligible for the prize and will be arranged for prize redemption. Time and validity of any registration, transactions and/or eligibility of a cardholder to participate in the Program shall be determined by PrimeCredit at its sole discretion based on PrimeCredit' s record. If there is any discrepancy between the record of registration or transaction held by a cardholder and that held by PrimeCredit, PrimeCredit' s record shall be conclusive and binding on the cardholder.
5. PrimeCredit reserves the right to publicize the winner' s list and the relevant information of the prize presentation ceremony for any marketing purpose.

6. Any fraud and/or abuse of the Program by cardholders (as determined by PrimeCredit at its sole discretion) will result in forfeiture of the cardholder's eligibility to participate in the Program.
7. PrimeCredit assumes no responsibility for technical hardware or software failures of any kind, lost or unavailable network connections, or failed, incomplete, garbled or delayed electronic transmission which may limit a cardholder's ability to participate in the Program.
8. If PrimeCredit reasonably believes that any cardholder has been using or abetting others to use inappropriate method or committing fraud to interrupt operation and interfere any part of the PrimeCredit, causing technical problems, disorders, jeopardizing, damaging or affecting running of the Program, its accuracy, fairness or smooth operation or PrimeCredit detects any invalid or incomplete data entry at the back-end or front-end, PrimeCredit reserves all right to disqualify the cardholder from participating in the Program and claim for any damage and loss arising from or in connection with any of the above suffered by PrimeCredit from such cardholder.
9. Staffs of PrimeCredit are restricted to participate in the Program.
10. In case of any disputes, the decision of PrimeCredit shall be final.
11. In the event of discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.